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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-28/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  29. siječnja 2015. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 3. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 

3. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 29. siječnja 2015. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 
- Jelena Orban, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Antonija Marković, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 2. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća MO za 2014. godinu 
2. Odgovor Rijeka prometa – ostatak sredstava od prioriteta MO za 2014. godinu 
3. Postavljanje prometnog ogledala kod I. Matetića Ronjgova 2 
4. Zahtjev stanara Ivekovićeva 2 
5. Zahtjev stanara Udatnoga 2-8 
6. Razno  
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 
 
Zaključak: 

• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvjeće o radu za 2014. godinu. 
 
 
AD 2 
Vijeće je primilo odgovor Rijeka prometa d.d. o preostalim sredstvima nakon realizacije plana 
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prioriteta za 2014. godinu.  

 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno prihvatilo prijedlog Rijeka 
prometa d.d. da se preostala sredstva utroše na slijedeće stavke: 
1. Izrada glavnog i izvedbenog projekta za izgradnju autobusnog ugibališta u Ulici 

Giusepe Carabino kod kućnog  broja 12 
2. Uređenje invalidskih rampi na pješačkim prijelazima u ulicama: Nova cesta kod 

toplane, Medovićevoj, Meštrovićevoj, Ivekovićevoj, Becićevoj, Hegedušićevoj i 
Ulici Ivana Luppisa 

• Vijeće će uputiti zahtjev Rijeka prometu da se u sklopu radova na redovnom 
održavanju javno prometnih površina postave prepreke na nogostupu uz stepenice 
na križanju Zametske ulice i Ulice Ivana Luppisa. 

 
 
AD 3 
Predsjednik VMO Marin Barać i njegov zamjenik Željko Vizintin objasnili su potrebu postavljanja 
prometnog ogledala u Ulici I. Matetića Ronjgova na izlazu sa parkirališta kod kućnog broja 2. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. Uputiti će se zahtjev Rijeka 

prometu d.d. za postavljanjem prometnog ogledala na predmetnu lokaciju. 
 
 
AD 4 
Vijećnica Mila Kožul objasnila je prisutnim vijećnicima da u zgradi Ivekovićeva 2 stanuje nekoliko 
starijih i teže pokretnih osoba, te predlaže da se na ulazu u zgradu napravi prilaz za invalide. 
Također, ispred zgrade Ivekovićeva 2 nalazila se klupa za sjedenje koja je zbog oštećenja 
uklonjena, te su stanari izrazili želju da se ponovno postavi klupa na isto mjesto.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. Uputiti će se dopis Rijeka 

prometu d.d. sa zahtjevom izgradnje prilaza za invalide na ulazu u predmetnu zgradu. 
Postavljanje klupe ispred predmetne zgrade uvrstiti će se u Plan komunalnih 
prioriteta za 2016. godinu. 

 
 
AD 5 
Vijeće je primilo zahtjev ovlaštenih predstavnika zgrada Udatnog 2, 4, 6 i 8 sa zahtjevom da se 
prometni znak zabrane zaustavljanja i parkiranja postavljen na ulazu u Ulicu Udatnoga premjesti 
ispred zgrade Udatnoga 8 (skretanje prema parkiralištu), da se na ulazu u Ulicu Udatnoga iscrta 
horizontalna zabrana parkiranja do pješačkog prijelaza ispred Udatnoga 2 i da se sa sjeverne 
strane zgrada urede stepenice ili staza za pristup parkiralištu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje i nakon rasprave jednoglasno donijelo odluku 

da se prometni znakovi zabrane parkiranja postavljeni u Ulici Udatnoga ne diraju, 
nego da se postavi novi znak zabrane parkiranja ispred zgrade Udatnoga 8 na 
skretanju prema parkiralištu. Predmetni zahtjev će se uputiti Rijeka prometu d.d. 

• Uređenje stepenica ili staze za pristup parkiralištu sa sjeverne strane predmetnih 
zgrada uvrstiti će se u Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu.  

• Vijeće će o poduzetom obavijestiti ovlaštene predstavnike zgrada Udatnoga 2, 4, 6 i 
8, Gradonačelnika Grada Rijeke i Rijeka promet d.d. 

 
 
AD 6 
Predsjednik VMO Marin Barać je objasnio Upute o financiranju programskih aktivnosti VMO koje 
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je pripremio OGU za gradsku samoupravu i upravu. 

 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Predsjednik VMO Marin Barać je obavijestio prisutne vijećnike o prometnoj nesreći na Novoj 
cesti. Isti dan je kontaktirao Rijeka promet d.d. i Policijsku upravu Rijeka s ciljem da Vijeće stavi 
na raspolaganje za rješavanje problema. Rijeka promet d.d. je odgovorio da će inicirati sanaciju 
"crne točke" na Novoj cestu.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Vijećnik Nenad Srdoč je upozorio da su ležeći policajci u Meštrovićevoj ulici istočno od kućnog 
broja 20 i zapadno od kućnog broja 8 rasklimani i da pojedini dijelovi nedostaju. Predsjednik VMO 
Marin Barać je odgovorio da je uočio navedena oštećenja, te da je nedavno upućen dopis Rijeka 
prometu d.d. sa zahtjevom za njihovu sanaciju.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Vijećnik Nenad Srdoč je predložio da se postave rukohvati na stepenicama na slijedeće lokacije: 

1) u Medovićevoj ulici istočno od kućnog broja 21 
2) u Meštrovićevoj ulici istočno od kućnog broja 20 
3) na izlazu iz parka u Meštrovićevoj ulici prema Novoj cesti 

 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje, a postavljanje rukohvata na predmetne lokacije 
uvrstiti će se u Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu. 

 
         

 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Jelena Orban Marin Barać 
 


